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Labdien!
Visus iepriekšējos gadus Saulkrastu Jazz ietvaros nedēļas garumā bija arī nelieli koncerti
dienas laikā Saules laukumā vai citur pilsētā, kas pulcēja lielu skaitu klausītāju pat lietus
laikā. Kādēļ šogad tādu nav (vismaz nav pieejama informācija)?
Festivāls nes Saulkrastu vārdu, bet iedzīvotājiem (bez papildus samaksas) pat mazākā
prieka nekāda.


